
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde med julespisning Nr.  04 

Sted Hotherskolens kantine - julefrokost Mødedato 10.12.20 

Deltagere 

SB-medlemmer 
Afbud: Fie, Kim, Alexander 9B, Marcus 9B, Mette 
og Lars Bjørn 
Fraværende: Chanette 

Kl. 18.00-20.30 

Mødeleder Henrik   

 

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 11. november 2020 (1 bilag) 

  

Godkendt.  

1. Resultater for brugertilfredsundersøgelsen 
blandt skoler og SFO. Udarbejdet for So-
cial- og Indenrigsministeriet  
1 bilag 

 RT 20 

Brugertilfredshedsundersøgelsen har været på Lokal MED samt lille dialogmøde med BUL. Både Hothersko-
len, Dagskolen og Krudthuset scorer højest i Stevns Kommune. 

2. Bestyrelsens målsætning for 2020 og frem  
2 bilag 

 Christian 
m.fl. 

45 

Christian har sendt SMART-modellen til skolebestyrelsen samt et forslag til, hvordan den kan udfyldes.  
Christian præsenterede målet: At hæve antallet af børn. 
Birgitte præsenterede målet: Mad til alle – for læringsparathed.  
Birgitte præsenterede målet: Aktiviteter efter skole – mod ensomhed. Målgruppe fra 2. klasse og op. 
 
Behovet for lektiecafé blev debatteret. Måske dette skulle være første realistiske mål.  
 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Birgitte, Christian og Peder.  
 
Punktet vil blive sat på næste dagsorden den 25. januar 2021.  

3. COVID-19 Nyt og status RT/TV 
 

15 

Stevns er nu én af de 69 berørte kommuner. De nye restriktioner er gældende fra klokken 16.00 fredag den 
11. december 2020 til og med søndag den 3. januar 2021. Det kommer til at betyde følgende for Hotherskolen: 

• For 0.-4. årgang vil der være undervisning som normalt på skolen. Morgenåbning og SFO for 0.-4. år-
gang vil også køre normalt 

• 5.-9. årgang hjemsendes og vil modtage fjernundervisning fra mandag den 14. december til og med 
fredag den 18. december. Der er normal skoledag i morgen fredag den 11. december. 

• For Dagskolen, H-klasser og Velkomstklasser vil undervisningen foregå som normalt på skolen. 
Daniel, centerchef, vil sende information i løbet af torsdag den 10. december.  
 
Ledelsen bliver rost for informationsniveauet. 

4. Økonomi 
Bilag udleveres på mødet, således at no-
vember medtages 

 TV 15 

Økonomien blev taget til efterretning. 
Thomas er i gang med regnskabsafslutningen.  

5. Sygefravær november 2020 
1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning. 

6. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 
Siden sidst mm. 

 5 

Der mangler stadig svar fra Park og Materiel, om den tunge trafik kan omdirigeres. Der opleves velvilje vedr. at 
forbedre trafiksikkerheden. 



 b) Ledelsen Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Der arbejdes på virtuel julegudstjeneste. 
 
Regler for brug af el løbehjul og segboard er sendt til forældre.  
 
Aktuelt tal for tilmeldte spirebørn er 30. Der har været afholdt virtuelt informationsmøde. Efterfølgende har der 
foreløbigt været fire personlige rundvisninger.  
 
Hotherskolen har været i TV2 nyhederne i forbindelse med den offentliggjorte TIMMS rapport.  

 c) Medarbejdere Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Birgitte fortalte om Dagskolens organisering. Personalet har arbejdet hårdt på det sidste.  
Velkomstklasserne er i gang med julehygge. Der arbejdes meget med det talte danske sprog i Velkomstklas-
serne.  
H-klasserne arbejder med elevernes forskellige problemstillinger. Der foregår meget relationelt arbejde. 

 d) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

  

Deltog ikke til mødet. 

7. Eventuelt    

Næste bestyrelsesmøde mandag den 25. januar 2021 begynder med en rundvisning af skolen 17.30 for inte-
resserede.  

 


